



公司简介 Brief introduction

泉州军威机械有限公司是政府认可扶持的高科技自动化设备进出口企业，主打产品为成人尿裤机，床垫机，婴儿尿裤机，妇用卫生巾机，妇用护垫机，妇用迷你巾等高端全伺服生产线设备，也可根据客户要求私人订制的特殊性产品设备。

泉州军威机械有限公司以出众的品质，卓越的高性能销往海内外，在中国各大省会城市和地级市都有覆盖销售，海外也高达十个国家城市领域。泉州军威机械有限公司成立于 2016 年，公司自成立以来，始终坚持以人才为本，不断创新，诚信立业的经营原则，荟萃业界精英，将先进技术，管理方法及企业经验与国内外企业的具体实际经验相结合，为企业提高效率，全方位的生产方案，生产本事，使企业在激烈的市场竞争中始终保持企业的竞争力，实现快速、稳定的发展。

泉州军威机械有限公司始终秉承高品质，优售后的理念为客户打造高性价比高性能的自动化机器设备，团队精心研究各种 "傻瓜式 "智能机械设 备让客户好操作，易操作，提高生产力，生产效率，从而达到双方共赢的理念。

Quanzhou Junwei Machinery Co., Ltd. is a high-tech automation equipment import and export enterprise approved and supported by the government. Its main products are adult pantywetting machine, nursing mat machine, baby trouser diaper machine, women's sanitary napkin machine, women's cushion machine, women's mini towel machine and other high-end full servo production line equipment, as well as special products and equipment customized according to customer requirements.

Quanzhou Junwei Machinery Co., Ltd. is sold at home and abroad with outstanding quality and excellent performance, covering sales in major provincial capitals and prefecture-level cities in China, and in urban areas of more than a dozen countries overseas.

Quanzhou Junwei Machinery Co., Ltd. was founded in 2016. since its inception, the company has always been talent-oriented, continuous innovation, good faith business management principles, gathering industry elites, combining advanced technology, management methods and enterprise experience with the specific practical experience of domestic and foreign enterprises, so as to improve the enterprise's high efficiency, omni-directional production plan and production ability, so that the enterprise can always maintain its competitiveness in the fierce market competition. To achieve rapid and stable development. Quanzhou Junwei Machinery Co., Ltd. always adheres to the concept of high quality and after-sale to create cost-effective and high-performance automatic machinery for customers, and the team carefully studies all kinds of stupid intelligent machinery and equipment to make customers easy to operate and easy to operate to improve productivity and production efficiency, so as to achieve the concept of win-win for both sides.





军威机械

JUNWEI MACHINERY

诚信为本 信誉第一

全伺服成人纸尿裤生产线

Full Servo Shape Adult Diaper Production Line



泉州军威机械有限公司

QUANZHOU JUNWEI MACHINERY CO.,LTD.



军威机械
JUNWEI MACHINERY
诚信为本 信誉第一

全伺服成人纸尿裤生产线

Full Servo Shape Adult Diaper Production Line

- **占地尺寸:** (LxWxH) 42m*6m*6m (参考尺寸)
Working size: (LxWxH) 42m*6m*6m (Reference size)
- **机台尺寸:** (LxWxH) 38m*3.5m*3.5m **Machine size:** 38m*3.5m*3.5m (LxWxH)
- **产品规格:** S、M、L、XL **Product size:** S、M、L、XL
- **设计速度:** 350片/分钟 **Design speed:** 350PCS/min
- **生产速度:** 250-300片/分钟 **Production speed:** 250-300PCS/min
- **开机率:** $\geq 85\%$ **Set in use:** $\geq 85\%$
- **成品率:** $\geq 97\%$ (不含由于胶机, 接料或材料接头所产生的废次品)
Product passing rate: $\geq 97\%$ (Excluding the failed products are resulting from glue machine, material receiving or material joint)
- **容量:** 380V 50/60HZ(三相四线+地线) **Volume:** 380v 50/60HZ (Three-box and four-line + ground line)
- **装机容量:** 约400KW
Installed capacity: About 400KW
- **供气压力:** 0.6-0.8Mpa(需方自行准备气源)
Gas supply voltage: 0.6-0.8Mpa(The Buyer shall prepare the gas source by itself.)
- **机台重量:** 约60T **Machine weight:** About 60T
- **机台操作方向和颜色以及其他细节根据客户要求自由定制化生产**
Machine operating direction and color and other details are freely customized produced according to customer requirements.



军威机械

JUNWEI MACHINERY

诚信为本 信誉第一

全伺服护翼卫生巾（快易包）生产线

Full Servo Sanitary Napkin with wings (Easy Package) Production Line



泉州军威机械有限公司
QUANZHOU JUNWEI MACHINERY CO.,LTD.



军威机械

JUNWEI MACHINERY

诚信为本 信誉第一

全伺服护翼卫生巾（快易包）生产线

Full Servo Sanitary Napkin with wings (Easy Package) Production Line

- **占地尺寸:** (LxWxH) 35mx5mx5m (参考尺寸)
Occupied size: (LxWxH) 35mx5mx5m (Reference dimension)
- **机台尺寸:** (LxWxH) 31mx2mx2.55m **Machine size:** 31mx2mx2.55m (LxWxH)
- **产品规格:** 285mm **Product size:** 285mm
- **设计速度:** 1000片/分钟 **Design speed:** 1000PCS/min
- **稳定速度:** 800片/分钟 **Operation speed:** 800PCS/min
- **开机率:** $\geq 85\%$ **Operating probability:** $\geq 85\%$
- **成品率:** $\geq 97\%$ (不含由于胶机、接料及材料接头引起的次品)
Product rate: $\geq 97\%$ (the problem without including glue machine)
- **电源:** 380V 50/60HZ(三相四线) **Power supply:** 380v 50/60HZ
- **装机容量:** 约250KW(不含胶机和空压机)
Installed capacity: About 250KW (the problem without including glue machine and Air compressor)
- **供气压力:** 0.6-0.8Mpa(需方自行准备气源)
Air supply pressure: 0.6-0.8Mpa(The demand side prepares its own gas source.)
- **机台重量:** 约50T **Machine weight:** About 50T
- **机台操作方向和颜色以及其他细节根据客户要求自由定制化生产**
Machine operation direction, color and other details can be freely customized according to customer requirements.



军威机械

JUNWEI MACHINERY

诚信为本 信誉第一

全伺服T型婴儿纸尿裤生产线

Full Servo T-Shape Baby Diaper Production Line



泉州军威机械有限公司
QUANZHOU JUNWEI MACHINERY CO.,LTD.



军威机械
JUNWEI MACHINERY
诚信为本 信誉第一

全伺服T型婴儿纸尿裤生产线

Full Servo T-Shape Baby Diaper Production Line

- **占地尺寸:** (LxWxH) 40m*6m*5m (参考尺寸)
Working size: (LxWxH) 40m*6m*5m (Reference size)
- **机台尺寸:** (LxWxH) 35m*3.5m*3.2m **Machine size:** 35m*3.5m*3.2m (LxWxH)
- **产品规格:** S、M、L、XL **Product size:** S、M、L、XL
- **设计速度:** 700片/分钟 **Design speed:** 700PCS/min
- **生产速度:** 500-600片/分钟 **Production speed:** 500-600PCS/min
- **开机率:** (电视机) $\geq 85\%$ **Set in use:** $\geq 85\%$
- **成品率:** $\geq 97\%$ (不含由于胶机, 接料或材料接头所产生的废次品)
Product passing rate: $\geq 97\%$ (Excluding the failed products are resulting from glue machine, material receiving or material joint)
- **容量:** 380V 50/60HZ(三相四线+地线) **Volume:** 380v 50/60HZ (Three-box and four-line + ground line)
- **装机容量:** 约300KW
Installed capacity: About 300KW
- **供气压力:** 0.6-0.8Mpa(需方自行准备气源)
Gas supply voltage: 0.6-0.8Mpa(The Buyer shall prepare the gas source by itself.)
- **机台重量:** 约55T **Machine weight:** About 55T
- **机台操作方向和颜色以及其他细节根据客户要求自由定制化生产**
Machine operating direction and color and other details are freely customized produced according to customer requirements.



军威机械

JUNWEI MACHINERY

诚信为本 信誉第一

全伺服护翼卫生巾生产线（快易包）

Full Servo Wings Sanitary Napkin Product Line(fast&easy package)



泉州军威机械有限公司

QUANZHOU JUNWEI MACHINERY CO.,LTD.



军威机械
JUNWEI MACHINERY
诚信为本 信誉第一

全伺服护翼卫生巾生产线（快易包）

Full Servo Wings Sanitary Napkin Product Line(fast&easy package)

- **占地尺寸:** (LxWxH) 35m*6m*4.5m (参考尺寸)
Working size: (LxWxH) 35m*6m*4.5m (Reference size)
- **机台尺寸:** (LxWxH) 30m*2m*2.4m **Machine size:** 30m*2m*2.4m (LxWxH)
- **产品规格:** 290mm **Product size:** 290mm
- **设计速度:** 1000片/分钟 **Design speed:** 1000PCS/min
- **生产速度:** 800-900片/分钟 **Production speed:** 800-900PCS/min
- **开机率:** $\geq 85\%$ **Set in use:** $\geq 85\%$
- **成品率:** $\geq 97\%$ (不含由于胶机, 接料或材料接头所产生的废次品)
Product passing rate: $\geq 97\%$ (Excluding the failed products are resulting from glue machine, material receiving or material joint)
- **容量:** 380V 50/60HZ(三相四线+地线) **Volume:** 380v 50/60HZ (Three-box and four-line + ground line)
- **装机容量:** 约240KW
Installed capacity: About 240KW
- **供气压力:** 0.6-0.8Mpa(需方自行准备气源)
Gas supply voltage: 0.6-0.8Mpa(The Buyer shall prepare the gas source by itself.)
- **机台重量:** 约45T **Machine weight:** About 45T
- **机台操作方向和颜色以及其他细节根据客户要求自由定制化生产**
Machine operating direction and color and other details are freely customized produced according to customer requirements.